

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4137
22 January 1975
Limited Distribution

AGREEMENT BETWEEN FINLAND AND BULGARIA

At the meeting of the Council on 21 June 1974 (C/M/98) the CONTRACTING PARTIES were informed that on 26 April 1974 Finland and Bulgaria had signed an Agreement on the reciprocal removal of obstacles to trade, taking into consideration the provisions of Article XXIV of the General Agreement.

In accordance with the notification procedures, the Delegation of Finland has transmitted to the secretariat the text of the following legal instruments:

- Agreement between the Republic of Finland and the People's Republic of Bulgaria on the reciprocal removal of obstacles to trade, together with the Protocols and Annexes forming integral parts thereof.

Two copies of the texts of these legal instruments will be sent in due course to each contracting party.

ACCORD ENTRE LA FINLANDE ET LA BULGARIE

Lors de la réunion que le Conseil a tenue le 21 juin 1974 (C/M/98), les PARTIES CONTRACTANTES ont été informées que la Finlande et la Bulgarie avaient signé le 26 avril 1974 un Accord sur la suppression réciproque des obstacles aux échanges qui tient compte des dispositions de l'article XXIV de l'Accord général.

Conformément aux procédures de notification, la délégation de la Finlande a fait parvenir au secrétariat le texte des instruments juridiques suivants:

- Accord entre la République de Finlande et la République populaire de Bulgarie sur la suppression réciproque des obstacles aux échanges, ainsi que les Protocoles et Annexes faisant partie intégrante dudit Accord.

Deux exemplaires du texte de ces instruments seront communiqués en temps opportun à chaque partie contractante.